
 
 

 

 

BEAUTY POT STEAMBOAT SET A – 10 PAX 

 
SOUP (select one or two) 

滋补养生香辣锅（猪骨汤）， 胶原蛋白养颜美容锅， 维他命 C 番茄素米汤， 养生药膳醉鸡汤， 

清凉解热雪耳椰子汤， 长生抗癌素菌汤 

Spicy Nourishing Broth (Pork Bone Soup), Beauty Collagen Broth, Vitamin C Tomato Sweet Corn Broth, 

Herbal Drunken Chicken Broth, Cooling Coconut Broth, Longevity Wild Pine Mushroom Broth (Vegetarian) 

 

MEAT SELECTION 
美國特選黑豚肉，田野鄉村嫩豬肉，香肩豬肉片，嚴選去骨雞肉片，脆口鸡香肠，黑胡椒猪肉丸 

US Kurobuta Pork, Sliced Pork Belly, Sliced Pork Collar, Sliced Chicken Thigh, 

Crunchy Gourment Chicken Sausage, Black Pepper Pork Meat Ball 

 

SEAFOOD SELECTION 
阿拉斯加蟹柳，珍宝鲜虾水饺，黑鱼片，深海红脚虾，鱼子虾滑，日本北海道带子，炸鱼皮

ALASKA Crab Stick, Prawn Dumpling, Sliced Snakehead, Fresh Sea Prawns, Ebiko Prawn Paste, 

Hokkaido Fresh Scallop, Fried Fish Skin 

 

VEGETABLE SELECTION 
菌类综合盘，莲藕，腐竹条，天津白菜，拉面，红薯细粉 

Assorted Mushroom Platter, Sliced Lotus Root, Dried Beancurd Stick, Chinese Cabbage, 

La Mian, Potato Thin Vermicelli 

 

 
Price Per Set: 

$368.00 
 
 
 
 
 
 

 
Full set of crockery ware, steamboat pot and induction cooker with disposable table cover will be provided. Set does not include 

condiments. À la carte dishes can be added if required. Soup refill is provided at 2L for 5 persons menu and 3L for 10 persons menu, 

additional soup refill is available at $5/L. Items will be delivered in disposable containers. Transportation fee of $60 ($65.40 w/GST) 

applies. Menu items are subject to availability and may change without prior notice. 

 

 


